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Zápis č. 05 z jednání investiční komise konaného 30.11.2020  

on-line v prostředí MS Teams 

 
Přítomni: Ing. Radek Černý, předseda komise 

 Ing. Bohuslav Beneš 

 Bc. Jan Jedlička 

 JUDr. Martin Kupec, Ph.D. 

 Ing. Jaroslav Mácha 

 Michal Polanecký  

 Kateřina Jarošová, BBus 

 

Omluveni: Martin Kostínek 

 Ing. Václav Pavlečka 

 

Hosté: Ing. Ivan Radosta, starosta města Milevska 

 Ing. Hana Jánová, vedoucí OF 

 Bc. Eva Kotrbová, vedoucí OISM 

 

Program:  1. Zahájení a přivítání hostů. 

2. Návrh rozpočtu města Milevska na rok 2021 a návrh střednědobého  

    rozpočtového výhledu města Milevska na období let 2022 až 2024. 

 3. Různé. 

 

Průběh jednání: 

 

Ad 1: 

Jednání zahájil předseda komise Ing. Černý v 15.00 hod., přivítal přítomné včetně hostů, 

omluvil pány M. Kostínka a Ing. V. Pavlečku, a konstatoval, že IK je usnášeníschopná. 

Z minulého zápisu č. 4 nebyly uloženy žádné úkoly a nebyly vzneseny žádné připomínky. 

 

Ad.2: 

Předseda Ing. Černý uvedl materiál – návrh rozpočtu města Milevska na rok 2021 a návrh 

střednědobého výhledu rozpočtu města Milevska na období let 2022 až 2024, který obdrželi 

všichni členové IK předem prostřednictvím e-mailů. Poté předal slovo p. starostovi 

Ing. Radostovi, který zhodnotil letošní rok, výhled na roky příští a informoval přítomné, že 

město čekají dvě velké akce – Rozšíření Domova pro seniory Milevsko a Přístupová 

komunikace a inženýrské sítě podnikatelského parku Milevsko. Dále bylo předáno slovo 

vedoucí finančního odboru Ing. Jánové, aby blíže seznámila všechny přítomné s návrhem 

rozpočtu města Milevska a střednědobého výhledu rozpočtu města Milevska, a financováním.  

Předseda IK poděkoval všem za podané informace a otevřel diskuzi, které se zúčastnili 

postupně všichni přítomní členové IK RMM.  

 

Hlasování: Všichni přítomní členové IK RMM v počtu 6 souhlasí s předloženým 

návrhem plánu investic města Milevska pro r. 2021 a doporučují ho k předložení k 

projednání ZMM. Střednědobý výhled rozpočtu MM na období let 2022 až 2024 IK 

RMM bere na vědomí a nechává otevřenou možnost operativní úpravy. 
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Ad. 3: 

Předseda IK zařadil, na doporučení p. Ing. Beneše, podání informace členům IK o navýšení 

cen vodného a stočného. Slova se ujal p. starosta a informoval o projednání na ZMM. 

 

Příští jednání investiční komise proběhne pravděpodobně v lednu 2021.  

 

Jednání bylo zahájeno v 15.00 hod. a skončeno v 16.00 hod. 

 

V Milevsku dne 01.12.2020 

 

 

Ing. Radek Černý v. r. 

předseda Investiční komise RMM 

 

 

Příloha:  

- Prezenční listina 

 

 

Zapsala: Kateřina Jarošová, BBus, tajemník IK 


